
   

 

 

 

 

Fråga till Robert Beronius angående användande av reflexvästar på 
kommunens förskolor. 

Den 5 december skadades en fyrårig pojke på en lekplats på en förskola 
i Umeå så allvarligt att han senare avled av sina skador. 

Det pågår just nu en förundersökning om vållande till annans död. 

Pojken hade fastnat i sin reflexväst. I Umeå kommun har man nu tagit 
bort reflexvästar på förskolorna. 

Under veckan har vi nåtts av nyheten att kommunen drar in de 
reflexvästar som finns ute på förskolorna. 

 

Mina frågor: 

Hur ser säkerheten ut för barnen i kommunens förskolor vad gäller 
synbarhet vid utevistelse?  

Finns en alternativ lösning för västarna? 

 

 

 

Ann Lewerentz (M), andre vice ordförande BSN 

 


